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Indre By Lokaludvalg drøftede den 9. november 2023 de første 

anbefalinger fra Københavnertinget.  

 

Lokaludvalget bad mig spørge om følgende: 

 

- Hvilken status har anbefalingerne? 

- Hvordan følges der op på anbefalingerne? 

- Hvad har Københavnertinget kompetence til? 

 

Endelig bad lokaludvalget mig spørge om, hvorvidt I vil gennemgå 

modellen, der ligger til grund for Københavnertinget, nemlig OECD-

modellen, for lokaludvalget. 

 

Gennemgangen kan eventuelt ske på et møde med lokaludvalgets 

medlemmer og suppleanter som målgruppe, men hvor offentligheden 

inviteres til at deltage. 

 

 

Med venlig hilsen 

 

Bent Lohmann, 

Indre By Lokaludvalg 

 

 


